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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

§ 9 Svar på medborgarförslag - KFAB bör ha 
solceller på flertalet av deras byggnader 
Diarienummer KS 2022/408 

Beslut 
Kommunfullmäktige förklarar medborgarförslaget besvarat. 

Sammanfattning 
Pia Johansson föreslår i ett medborgarförslag att Kungsörs kommun och 
fastighetsbolaget KFAB bör använda solceller på flertalet av deras 
byggnader på grund av stigande elpriser.  
KFAB kommer under 2023 göra en översyn och utredning av 
förutsättningen för att installera solceller på alla sina fastigheter. Arbetet 
sker tillsammans med Energikontoret Mälardalen. Energibesparing är ett 
prioriterat område i KFAB:s affärsplan för 2023 där ett av målen är att 
bolaget ska bli fossilfritt i sin egen verksamhet så snart det går. 

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag svar 
Medborgarförslag - KFAB bör ha solceller på flertalet av deras byggnader 
Inbjudan presentation medborgarförslag 
KSF tjänsteskrivelse 2022-11-07 Medborgarförslag - KFAB bör ha solceller 
på flertalet av deras byggnader 
Inbjudan presentation medborgarförslag 
KF 2022-11-14 § 23 Medborgarförslag - KFAB bör ha solceller på flertalet 
av deras byggnader 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Handläggaren 
Ekonomichef 
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